



# NEWS FROM YOUR MUNICIPALITY

ALWAYS BE PRUDENT

APRIL 2023

ISSUE NO. 100

## COMMUNITY INFORMATION

### RM OFFICE OPEN!

Masks are now optional. Taxes can be conveniently paid online at most financial institutions or you can come in and pay using debit, cheque or cash. Credit card payments can only be made online via [plastiQ.com](http://plastiQ.com)

Upcoming council meetings April 19, May 3 & 17, 2023

For upcoming events and activities please contact: St Laurent Recreation Director Tammy Hiebert [sld.recdirector@mymts.net](mailto:sld.recdirector@mymts.net)

Text or call 204-739-3583 Please check St Laurent & District Recreation Commissions Facebook page or the Recreation bulletin board at the Welcome Centre for updates

### ST. LAURENT SENIORS RESOURCE COUNCIL

#### ANNUAL GENERAL MEETING

WHERE: ST. LAURENT REC CENTRE

WHEN: Thursday, April 27, 2023

TIME: 11:00 a.m.

ELECTIONS WILL BE HELD FOR ALL BOARD POSITIONS

Light Lunch and Birthday Club to follow



### RURAL MUNICIPALITY OF ST. LAURENT PUBLIC NOTICE

Public Notice is hereby given pursuant to Section 162(2) of The Municipal Act that the council of the Rural Municipality of St. Laurent shall hold a PUBLIC HEARING to present its 2023 Financial Plan on:

Thursday, April 27, 2023  
7:00 p.m.

RM Council Chambers (inside the St. Laurent Recreation Centre)

At this time Council will present the proposed 2023 Financial Plan for the municipality. The presentation will provide an overview of the proposed financial plan followed by a forum for questions and comments from the public. The purpose of the hearing is to allow any interested person to make a presentation, ask questions or register an objection.

A draft copy of the 2023 Financial Plan is available at the RM office and on our website.

Dated this 20th day of March, 2023

HILDA ZOTTER  
Chief Administrative Officer

DO YOU NEED BETTER INTERNET SERVICE?  
DID YOU KNOW YOUR STARLINK EQUIPMENT COST MAY BE RECOVERED?

**Did you know the Starlink program has been extended until November of 2023?**

FOR DETAILS PLEASE CONTACT RM STARLINK ADMINISTRATOR AT 204-383-0200 OR EMAIL [rmofstlaurent@gmail.com](mailto:rmofstlaurent@gmail.com)

or  
PICK UP AN APPLICATION AT THE RM OFFICE.

### Rural Municipality of St. Laurent

#### CAREER OPPORTUNITY



#### Chief Administrative Officer (CAO)

The Rural Municipality of St. Laurent is seeking qualified and interested applicants to fill the role of Chief Administrative Officer. Under the direction of Council, the CAO is responsible for the overall management of the operations of the Municipality and as set out in The Municipal Act.

The successful candidate should possess the following skills and qualifications:

You must have demonstrated management and leadership experience, superior computer and communication skills, both written and verbal, experience maintaining an effective working relationship with staff and the public, and a strong understanding of The Manitoba Municipal Act. A degree in Public Administration or a Municipal Administrator's Certificate, combined with extensive experience in a senior administration or management role, preferably in municipal government would be required.

There are many areas of knowledge required in this role: Accounting and Budget Planning, Development Agreements, Zoning and Subdivisions, Contracts, By-Laws, Board of Revision, Economic Development, Human Resources Management, Public Works, Environmental Issues, Elections, Tax Sale, Payroll and Union, Emergency Management, just to name a few.

As this is a bilingual municipality, having the ability to communicate and correspond in both official languages would be considered a strong and desired asset.

The qualified candidate can expect a salary and benefits package that reflects level of experience.

Please forward your resume with cover letter along with salary expectations and references no later than noon on April 21, 2023.

We thank all who apply and advise that only those selected for further consideration will be contacted

Rural Municipality of St. Laurent  
16 St. Laurent Veterans Memorial Road  
Box 220  
St. Laurent, Manitoba R0C 2S0  
Phone: (204) 646-2259  
Fax: (204) 646-2705  
Email: [cao.rmstlaur@mymts.net](mailto:cao.rmstlaur@mymts.net)

#### RM Staff

Hilda Zotter, CAO  
Lorna Hildebrandt, FT Assistant CAO  
Paul Belair, PT Assistant CAO  
Guy Dumont, EDO

#### Contact us:

Phone: 204-646-2259

Fax: 204-646-2705

Email: [rmstlaur@mymts.net](mailto:rmstlaur@mymts.net)

Web: [www.rmstlaurent.com](http://www.rmstlaurent.com)

16 St. Laurent Veterans Memorial Rd  
Box 220  
St. Laurent, MB R0C 2S0

### THE RURAL MUNICIPALITY OF ST. LAURENT

#### INVITATION TO TENDER

#### PORTA POTTY CLEANING/MAINTENANCE



The RM of St. Laurent invites submissions for tender for regular cleaning of the porta potties located at Meindl Park (Venice Rd S), Big Tree Park (Sandpiper) and Laurentia Park- five units in total. You would be required to clean up each station, refill toiletries (provided by the RM), arrange for sewage pump-out and water supply, as well as communicate with the RM if the unit is in need of repairs, and have the ability to do light maintenance work. Inspections and cleaning are needed frequently including evenings, weekends and long weekends, beginning Saturday, May 20, 2023 and ending Monday September 4, 2023. Evening and weekend park garbage maintenance to be done, including removal and disposal to the waste transfer site. Your quote should be as a lump sum and include all costs such as: your own cleaning supplies, mileage and your wages. Written submission must be received by the RM office by 4:30 pm on May 11, 2023.

R.M. of St. Laurent  
Box 220, St. Laurent, MB. R0C 2S0  
16 St. Laurent Veterans Memorial Rd.  
Phone: 204-646-2259  
Email: [rmstlaur@mymts.net](mailto:rmstlaur@mymts.net)



# LES NOUVELLES DE VOTRE MUNICIPALITÉ

TOUJOURS PRUDENT

AVRIL 2023

PUBLICATION NO 100

## RENSEIGNEMENTS COMMUNAUTAIRES

### BUREAU DE LA MUNICIPALITÉ OUVERT !

Le port du masque est facultative. Les taxes peuvent être commodément payées en ligne dans la plupart des institutions financières ou vous pouvez venir payer par carte de débit, chèque ou espèces. Les paiements par carte de crédit ne peuvent être effectués qu'en ligne via [plasti.q.com](http://plasti.q.com) Prochaines réunions du conseil le 19 Avril, 3 et 17 Mai 2023

Pour les événements et activités à venir veuillez contacter Directeur des loisirs de Saint Laurent Tammy Hiebert [sld.recdirectir@mymts.net](mailto:sld.recdirectir@mymts.net) 2047393583 Veuillez consulter la page Facebook des commissions des loisirs de St Laurent ou le babillard des loisirs du centre d'accueil pour les mises à jour.

### Employées de la M.R.

**Hilda Zotter**, Agente administrative principale  
**Lorna Hildebrandt**, Adjointe à l'agente administrative principale  
**Paul Belair**, Adjointe à l'agente administrative principale  
**Guy Dumont**, ADÉ

### Pour nous joindre :

Téléphone : 204-646-2259  
Télécopieur : 204-646-2705

Adresse courriel : [rmstlaur@mymts.net](mailto:rmstlaur@mymts.net)  
Site Web : [www.rmstlaur.com](http://www.rmstlaur.com)

16 Chemin Mémorial des anciens combattants de Saint Laurent  
Case postale 220  
Saint-Laurent, MB  
R0C 2S0

### CONSEIL DES RESSOURCES POUR LES AÎNÉS DE SAINT LAURENT

ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE

OÙ : CENTRE DES LOISIRS DE SAINT LAURENT

QUAND : Jeudi le 27 avril 2023

HEURE : 11 h 00

DES ÉLECTIONS SERONT TENUES POUR TOUS LES POSTES DU CONSEIL

Déjeuner léger et club d'anniversaire à suivre



### MUNICIPALITÉ RURALE DE SAINT LAURENT

#### AVIS PUBLIC

Avis public est par la présente donné conformément à l'article 162(2) de la Loi sur les municipalités que le conseil de la Municipalité rurale de Saint-Laurent tiendra une AUDIENCE PUBLIQUE pour présenter son plan financier 2023 sur :

jeudi 27 avril 2023  
19h00.

Salle du Conseil de la MR (à l'intérieur du Centre récréatif St-Laurent)

À ce moment-là, le conseil présentera le plan financier 2023 proposé pour la municipalité. La présentation fournira un aperçu du plan financier proposé suivi d'un forum pour les questions et les commentaires du public. L'audience a pour but de permettre à toute personne intéressée de faire une présentation, de poser des questions ou de déposer une objection.

Une copie provisoire du plan financier 2023 est disponible au bureau de RM et sur notre site Web.

En date du 20 mars 2023

Hilda Zotter  
Directeur administratif

**AVEZ-VOUS BESOIN D'UN MEILLEUR SERVICE INTERNET? SAVIEZ-VOUS QUE LE COÛT DE VOTRE ÉQUIPEMENT STARLINK PEUT ÊTRE RÉCUPÉRÉ? Saviez-vous que le programme Starlink a été prolongé jusqu'en novembre 2023 ?**

POUR PLUS DE DÉTAILS, VEUILLEZ CONTACTER BERNICE AU 204 383 0200 OU COURRIEL [rmofstlaur@gmail.com](mailto:rmofstlaur@gmail.com)

ou  
RÉCUPÉRER UNE DEMANDE AU BUREAU DE LA M.R.

### Municipalité rurale de Saint-Laurent

#### OPPORTUNITÉ DE CARRIÈRE

##### Directeur administratif (AAP)



La municipalité rurale de Saint-Laurent est à la recherche de candidats qualifiés et intéressés pour combler le poste de directeur général. Sous la direction du conseil, le directeur général est responsable de la gestion globale des opérations de la municipalité et tel qu'énoncé dans la Loi sur les municipalités.

Le candidat retenu devra posséder les compétences et qualifications suivantes :

Vous devez avoir une expérience démontrée en gestion et en leadership, des compétences supérieures en informatique et en communication, tant à l'écrit qu'à l'oral, une expérience dans le maintien d'une relation de travail efficace avec le personnel et le public, et une solide compréhension de la Loi sur les municipalités du Manitoba. Un diplôme en administration publique ou un certificat d'administrateur municipal, combiné à une vaste expérience dans un poste de haute direction ou de gestion, de préférence au sein d'une administration municipale, serait requis.

De nombreux domaines de connaissances sont requis dans ce rôle : comptabilité et planification budgétaire, accords de développement, zonage et lotissements, contrats, règlements, conseil de révision, développement économique, gestion des ressources humaines, travaux publics, questions environnementales, élections, vente pour taxes, paie et syndicat, gestion des urgences, pour n'en nommer que quelques-uns.

Comme il s'agit d'une municipalité bilingue, avoir la capacité de communiquer et de correspondre dans les deux langues officielles serait considéré comme un atout important et souhaité.

Le candidat qualifié peut s'attendre à un salaire et à des avantages sociaux qui reflètent son niveau d'expérience.

Veillez faire parvenir votre curriculum vitae avec lettre de présentation ainsi que vos attentes salariales et vos références au plus tard à midi le 21 avril 2023.

Nous remercions tous ceux qui postulent et informons que seules les personnes sélectionnées pour un examen plus approfondi seront contactées

Municipalité rurale de Saint-Laurent  
16, chemin commémoratif des anciens combattants de Saint-Laurent  
Case 220  
Saint-Laurent (Manitoba) R0C 2S0  
Téléphone : (204) 646-2259  
Télécopieur : (204) 646-2705  
Courriel : [cao.rmstlaur@mymts.net](mailto:cao.rmstlaur@mymts.net)



### LA MUNICIPALITÉ RURALE DE ST. LAURENT

#### APPEL D'OFFRES

##### NETTOYAGE/ENTRETIEN DES TOILETTES PORTATIVES

La MR de Saint-Laurent lance un appel d'offres pour le nettoyage régulier des toilettes portatives situés au parc Meindl (chemin Venice S), au parc Gros Arbre (Sandpiper) et au parc Laurentia – cinq unités au total. Vous devrez nettoyer chaque station, remplir les articles de toilette (fournis par le MR), organiser le pompage des eaux usées et l'approvisionnement en eau, ainsi que communiquer avec la MR si l'unité a besoin de réparations, et avoir la capacité de effectuer des travaux d'entretien légers. Les inspections et le nettoyage sont nécessaires fréquemment, y compris les soirs, les fins de semaines et les longue fins de semaines, du samedi 20 mai 2023 au lundi 4 septembre 2023. L'entretien des ordures du parc le soir et les fins de semaines doit être effectué, y compris l'enlèvement et l'élimination vers le site de transfert des déchets. Votre devis doit être forfaitaire et inclure tous les coûts tels que : vos propres fournitures de nettoyage, le kilométrage et vos salaires. Les soumissions écrites doivent parvenir au bureau de MR avant 16 h 30 le 11 mai 2023.

R.M. de Saint-Laurent  
CP 220, Saint-Laurent, MB. R0C 2S0  
16 St. Laurent Veterans Memorial Road.  
Téléphone : 204-646-2259  
Courriel : [rmstlaur@mymts.net](mailto:rmstlaur@mymts.net)